
MEDLEMMSMØTE I MELBU BÅTFORENING ONSDAG 9. JUNI 2021                                                

PÅ MELBU SAMFUNNSHUS. 

SAK 1.  DUGNADS ORGANISERING OG DEPOSITUM.                                                                        

Jan orienterte om dugnad organiseringen og depositum. Det er fortsatt 

stemning for at den nye dugnadsordningen videreføres.                                                                                                                 

- Hva gjør vi med di som blir syk og kan ikke jobbe.                                                                                          

Styret diskuterer dette i neste styremøte. 

SAK. 2 og 3. BEHOV FOR PLASSER TIL STØRRE BÅTER OG FLYTTE GJESTEBRYGGA TIL           

NORDBRYGGA?? 

Arne orienterte om problemet med å få plassert større båter i havna,                                                                   

og om å bruke Nord brygga som gjestebrygge.  

- Styret må se på kostnad ved dette. 

- Hva med parkering av bilene.  

- Stemninga er god for å gjøre en omrokering i havna. Styret arbeider 

videre med saken. 

SAK 4. ORIENTERING OM STRØMSYSTEMET PÅ BRYGGENE. 

Arne orienterte om at vi skifter strømsystemer på B og D brygga, strømsøylene 

har 6 uttak med egen måler, det vil koste kr 300/år for å leie en slik måler 

+strømforbruket. Det blir også satt opp strøm søyler på Nord og Gjestebrygga.                                                         

Styret jobber videre med dette. 

SAK 5. HVORDAN UTVIKLE HAVNA VIDERE. 

Jan orienterte om styrets planer med havna. Det kom flere forslag 

- Styret måtte få en oversikt over hva vi eier. 

- Bobilcamp på nordsiden  

- Styret må jobbe med kommunen om utvikling for området. 

- Søke tilskudd fra kommunen for campingen. 

- Bedre nettilgang på campingen. 

Arne takket for frammøte og ønsket alle vel hjem. 

Møtet ble avsluttet kl. 2030 
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